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Zápis z 13. online zasedání Akademického senátu Fakulty strojního inženýrství UJEP 

 
Datum konání: 12. ledna 2021 
Přítomni: Ing. Jaromír Cais, Ph.D.; Mgr. Iryna Hren; Ing. František Klimenda, Ph.D.; 
Ing. Pavel Kraus; PhDr. Jan Novotný, Ph.D.; doc. Ing. Karel Sellner, CSc.; Ing. Blanka 
Skočilasová, Ph.D.; 
Omluveni: Karel Drašner; Vladislav Erdman; 
Hosté: prof. Ing. Štefan Michna, PhD. 
Zapisovatel: Bc. Šárka Fockeová 
 
Program jednání: 

1. Zahájení 
2. Schválení programu jednání 
3. Volba ověřovatelů zápisu 
4. Ekonomické záležitosti 
5. Hodnocení MEP 
6. Různé 

 
Ad 1) Online zasedání v 9.30 hodin v budově H, FSI zahájil a dále řídil předseda senátu 
Jaromír Cais. Konstatoval, že je 7 členů AS FSI online a senát je tudíž usnášeníschopný. 
 
Ad 2) Předseda senátu Jaromír Cais předložil ke schválení návrh programu jednání, který byl 
doplněn o bod č. 4 Informace z hlasování per rollam. 

1. Zahájení 
2. Schválení programu jednání 
3. Volba ověřovatelů zápisu 
4. Informace z hlasování per rollam 
5. Ekonomické záležitosti 
6. Hodnocení MEP 
7. Různé 

 
Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0 
Návrh byl schválen[76]. 
 
Ad 3) Byl předložen návrh na ověřovatele zápisu z dnešního zasedání AS FSI: Senátoři Iryna 
Hren a Pavel Kraus. 
  
Hlasování: pro 7 proti 0 zdržel se 0 
Návrh byl schválen[77]. 
 
 
 



2 
 

Ad 4) Předseda Jaromír Cais informoval o hlasování per rollam: 
 Návrh usnesení [72]: „Podmínky přijímacího řízení Ph.D. studia pro I. kolo 

roku 2021“ byl schválen; 
 Návrh usnesení [73]: „Podmínky přijímacího řízení pro bakalářské 

a navazující magisterské studium pro AR 2021/2022“, byl schválen; 
 Návrh usnesení [74]: „Uvolnění finanční částky z FRIM FSI“, byl schválen; 
 Návrh usnesení [75]: „Harmonogram řádných zasedání AS FSI v roce 2021“, 

byl schválen. 
Senát bere přednesené informace na vědomí. 

  
 
Ad 5) Děkan Štefan Michna informoval o rozpočtu fakulty 1 – 12/2020. Dále informoval 
o plánu čerpání financí v roce 2021, které se uskuteční v rámci výstavby nové budovy 
CEMMTECH. 
Senát bere přednesené informace na vědomí. 
 
 
Ad 6) Děkan Štefan Michna informoval o hodnocení tvůrčí činnosti fakulty.  Velmi dobře 
bylo hodnoceno napojení na průmyslovou zónu, dále že fakulta má Vědeckotechnický park. 
Velmi dobře byla hodnocená i spolupráce se SŠ (smlouvy o spolupráci), vyzdvihnuty byly 
i získané patenty. 
Fakulta byla upozorněna, že není zapojena do většího mezinárodního projektu. 
Senát bere přednesené informace na vědomí. 
 
Ad 7)  

a) Děkan Štefan Michna zhodnotil rok 2020 z hlediska akreditace studijních programů. 
b) Děkan Štefan Michna informoval o personálních změnách, fakulta bude muset 

„omladit“ kolektiv, budou přijati nový pracovníci.   
c) Děkan Štefan Michna informoval, že v rámci strategického záměru univerzity by mělo 

dojít k výstavbě a modernizaci budovy Za Válcovnou, kde by mělo vzniknout GET 
CENTRUM.  

Senát bere přednesené informace na vědomí. 
 
Ad 8) Předseda senátu Jaromír Cais poděkoval přítomným za účast. Dále bylo konstatováno, 
že při dnešním zasedání byla přijata usnesení č. 76 až č. 77. 
 

Zapsala: Šárka Fockeová, v. r. 

Ověřili: Iryna Hren, v. r. 

 Pavel Kraus, v. r. 

 

 
V Ústí nad Labem dne 12. ledna 2021 
 
        Ing. Jaromír Cais, Ph.D. 

předseda Akademického senátu FSI UJEP 
 
 
 


